
                                                                                                          
 

 
Bezint eer gij begint met kappen, her- en verplant het land van Haarlem 
 
De raad bijeen op 31-3-2016, het Onderzoek Rekenkamercommissie Haarlem naar de kwaliteit en 
functionaliteit van openbaar groen in Haarlem besprekende  
 
Constaterende dat  

 

 De Rekenkamercommissie zegt: De kwaliteit van het openbaar groen bepaalt in belangrijke 

mate of mensen zich thuis voelen in hun buurt, wijk of stad. Tevens is het voor de ruimtelijke 

kwaliteit en de klimaatbestendigheid van de stad van belang dat er voldoende groen aanwezig 

is. 
 

Mede constaterende  dat:  
 

 Gemeente Haarlem verwoordt in het coalitieakkoord 2010 – 2014 de ambitie voor groen en 

duurzaam: onder andere de versterking van de kwaliteit van groen en water. Het 

gemeentebestuur wil zorgvuldig omgaan met de beschikbare ruimte, meer groen, bomen en 

water zijn belangrijk voor de stad. 

 

 Ook in het coalitieakkoord 2014 – 2018  het thema groen en duurzaamheid aan de orde komt. 

Het akkoord kiest voor behoud en verbetering van de groene leefomgeving. Daarnaast heeft de 

Raad op voorstel van het college op 10 september 2015 het Duurzaamheidsprogramma 2015-

2019 vastgesteld 

 
Overwegende dat :  
 

 Door de storm en andere oorzaken de gemeente Haarlem, ondanks alle goede intenties,  
honderden bomen minder heeft. 

 

 Op sommige plekken bomen gekapt worden voor bouwprojecten (bijvoorbeeld  Entree Oost 
en Prins Bernardlaan Slachthuisbuurt ) terwijl op andere plekken deze bomen zeer gewenst 
zijn (bijvoorbeeld Reinaldapark) 

  
 
Draagt het college op;  
 
Om met partner Spaarnelanden in overleg te treden en te informeren naar de nieuwe ontwikkelen 
op het gebied van Verplanting  en Herbeplanting. Om zo onder andere te kijken of en wanneer 
verplanten of herplanten boven kappen zou kunnen worden gekozen en deze bevindingen terug te 
koppelen aan de raad. 


